
 
Akademický senát Filozofické fakulty Univerzity Hradec Králové  

 

Zápis z 24. zasedání AS FF UHK ze dne 19. 10. 2009  

---------------------------------------------------------------------------------------------------

--------------   

 

Přítomni: Dr. Springerová, Dr. Němečková, Dr. Thér,  Mgr. Štěpán, Dr. Joukl, doc. Tichý 

J. Ţák, V. Prousek, M. Munzar, Bc. D. Vondráková   

 

Omluveni: Bc. L. Polcerová  

 

Hosté: dr. Grulich, dr. Dočekalová, Mgr. Blechová, P. Rezek, Dr. Maněna, Mgr. Slezák, 

Mgr. Horáková 

 

Program:  

 

 

1. Schválení protokolu volební komise k výsledkům voleb do studentské komory AS FF 

UHK 

2. Zpráva o činnosti AS FF UHK za uplynulé období, poděkování bývalým členům 

studentské komory a přivítání zvolených členů studentské komory 

3. Zpráva o činnosti předsednictva AS FF UHK v období po rozpuštění SK AS FF UHK 

4. Volba předsednictva AS FF UHK 

5. Schválení výnosu o harmonogramu a pravidlech přijímacího řízení pro akademický rok 

2010/11 

6. Statut FF UHK 

7. Plán činností AS FF UHK 

8. Rozvrhování na katedře archeologie 

9. Různé  

 

 

Ad bod 1 

 

Schválení protokolu volební komise k výsledkům voleb do studentské komory 

AS FF UHK  

Předsednictvo AS FF UHK, jednajíce ve smyslu Volebního a jednacího řádu AS FF UHK 

jménem AS FF UHK, schválilo výsledek  voleb do studentské komory konaných ve dnech 

6., 7., 9., 12. října 2009, jak jej oznámila volební komise AS FF UHK svým zápisem ze 

dne 12. října 2009.  

Předsednictvo AS FF UHK konstatovalo, ţe dnem 19. října vzniká mandát nově zvoleným 

členům studentské komory AS FF UHK, a to panu Janu Ţákovi, Vítu Prouskovi, Michalu 

Munzarovi, slečně Bc. Daně Vondrákové a Bc. Lence Polcerové. 

 

Ad bod 2 

 

Zpráva o činnosti AS FF za období od 2. února 2009 do 19. října 2009  

V tomto období bylo svoláno osm zasedání AS FF UHK, usnášeníschopný byl senát 

v sedmi případech. Klíčovým tématem většiny jednání byla problematika Studijního a 

zkušebního řádu, která vyvrcholila na zasedání 8. července přistoupením FF UHK ke 

Studijnímu a zkušebnímu řádu UHK ve znění jeho poslední novely z června 2009. 

AS FF UHK dále schválil návrh rozpočtu na rok 2009, přijal Výroční zprávu FF UHK za rok 

2008 a projednal některé změny související s organizací studia jako například zrušení 
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papírových indexů. V neposlední řadě se dne 4. února 2009 AS FF UHK stal hlavním 

organizátorem celorepublikového Sněmu akademických senátů projednávajícím otázky 

reformy vysokého školství.  

Na 21. zasedání AS FF UHK byly vypsány volby do SK AS FF UHK a následně 21. září 

2009 došlo k rozpuštění SK AS FF UHK.  

Dále předsedkyně AS FF UHK poděkovala bývalým senátorům z řad studentské komory, 

k čemuţ se připojil i děkan FF. Závěrem se představili nově zvolení senátoři – slečna Bc. 

Dana Vondráková, pan Jan Ţák a pan Vít Prousek. 

 

Ad bod 3 

 

Zpráva o činnosti předsednictva AS FF UHK v období po rozpuštění SK AS FF 

UHK 

Předsednictvo AS FF UHK (dr. Springerová, dr. Joukl) po rozpuštění studentské komory 

v souladu s čl. 11 bodu 3 Volebního a jednacího řádu AS FF: 

 potvrdilo volby do studentské komory AS FF UHK; 

 schválilo návrh volební komise o rozšíření termínu voleb o 9. října 2009; 

 dne 5. října rozšířilo volební komisi o jednoho člena z řad studentů (kolegu 

Martina Tománka); 

 svolalo akademickou obec za účelem prezentace kandidátů; 

 schválilo protokol o výsledcích voleb do  studentské komory AS FFUHK; 

 odsouhlasilo materiál předloţený proděkankou dr. Dočekalovou týkající se 

harmonogramu a pravidel přijímacího řízení pro akademický rok 2010/11. 

 

 

Ad bod 4 Volba předsednictva AS FF UHK 

 

Předsednictvo senátu AS FF UHK oznámilo, ţe skládá své funkce. Následovala volba 

nového předsedy AS FF UHK. Jedinou navrţenou kandidátkou byla dr. Springerová. 

 

Volba byla tajná s těmito výsledky (pan docent Tichý byl v době volby nepřítomen): 

         

Studentská komora: 

 

4 hlasy pro    0 hlasů proti   0 se zdržel 

 

Zaměstnanecká komora: 

 

4 hlasy pro    0 hlasů proti   1 se zdržel 

 

Poté došlo k volbě místopředsedů AS FF za obě komory. Místopředsedou za studentskou 

komoru AS FF UHK se stal pan Michal Munzar s následujícím výsledkem: 

 

3 hlasy pro    0 hlasů proti   1 se zdržel 

 

    

Místopředsedou AS FF UHK za zaměstnaneckou komoru se stal dr. Joukl na základě 

následujícího hlasování:  

 

Zaměstnanecká komora: 

 

4 hlasy pro    0 hlasy proti   1 se zdržel 
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Ad bod 5 Schválení výnosu o harmonogramu a pravidlech přijímacího řízení pro 

akademický rok 2010/11 

 

 

Předsedkyně senátu dala slovo proděkance pro studijní záleţitosti dr. Dočekalové, která  

podala informace ohledně harmonogramu přijímacího řízení na rok 2010,  o pravidlech 

přijímacího řízení a počtu přijímaných uchazečů. Sdělila, ţe budou upřesněny 

kompetence a odpovědnost za zpracování a uloţení přijímacích testů.  

 

Poté AS FF UHK schválil předloţený materiál dr. Dočekalové s výsledkem:  

 

 Studentská komora: 

 

4 hlasy pro    0 hlasů proti   0 se zdržel 

 

 

Zaměstnanecká komora: 

 

5 hlasů pro    0 hlasy proti   0  se zdržel 

 

Předsedkyně senátu konstatovala, ţe byl přijat harmonogram přijímacího řízení na rok 

2010, počet přijímaných uchazečů i pravidla přijímacích řízení pro tentýţ rok. 

 

Ad bod 6 Statut FF UHK 

 

Dalším bodem jednání bylo projednání Statutu FF UHK. Hlavní změnou oproti původní 

verzi Statutu bylo vyškrtnutí Studijního a zkušebního řádu FF UHK z vnitřních předpisů FF 

UHK, tedy v čl. 19, odst. 2) došlo ke škrtnutí písmena d). Zároveň došlo k implementaci 

změn obsaţených v novele Statutu FF UHK z 31. 10. 2007. K drobným změnám došlo 

ještě v čl. 12 a čl. 19 v bodě 3. 

 

Studentská komora: 

 

4 hlasy pro    0 hlasů proti   0 se zdržel 

 

 

Zaměstnanecká komora: 

 

5 hlasů pro    0 hlasy proti   0  se zdržel (1 

nepřítomen) 

 

Ad bod 7 Plán činností AS 

 

AS FF UHK ustavil ad hoc komisi, která připraví návrhy novelizace Volebního a jednacího 

řádu FF UHK. Tato komise, která je otevřená i ostatním vnějším podnětům, bude 

pracovat ve sloţení dr. Joukl, dr. Němečková, dr. Thér a kolega Prousek. 

 

Ad bod 8 Rozvrhování na katedře archeologie 

 

Vedoucí katedry archeologie doc. Tichý detailně přednesl problémy s rozvrhováním na 

KARCH a upozornili na velký počet překrývajících se předmětů a námitky některých 

studentů ve vztahu k administrativním poplatkům a rozvrhování. Doc. Tichý upozornil na 

očekávaný kolaps rozvrhování KARCH v příštím semestru, pokud nebude změněn 

stávající systém rozvrhování. 

Poté bylo předáno slovo tajemníkovi katedry archeologie Mgr. Slezákovi, který upozornil 

na problémy spojené se sestavováním úvazků, s krmítkem, s nemoţností zadat do 

systému blokovou výuku externistů a na problémy s kapacitami. Dále bylo konstatováno, 

ţe KARCH má v současné době nejvíce studijních oborů a předmětů.  
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Bylo uděleno slovo vedoucímu katedry politologie panu doktoru Outlému, který také 

poukázal na problémy v oblasti rozvrhování, na překrytí povinných a povinně volitelných 

předmětů s tím, ţe nyní má tato katedra dle jeho názoru nejhorší rozvrh od jejího vzniku. 

Na připomínky reagoval pan doktor Maněna a paní magistra Horáková. 

Pan děkan sdělil, ţe záleţitost ohledně rozvrhování se bude řešit na poradě vedoucích 

kateder. Připustil, ţe při rozvrhování došlo k chybě a cca 90 předmětů nebylo 

narozvrhováno, coţ způsobilo následně nemalé komplikace při ručním doplňování těchto 

předmětů do rozvrhu. Připustil také, ţe systém je zbytnělý. Paní doktorka Němečková 

poţádala děkana FF, aby se obrátil na FIM s ţádostí o umoţnění výuky v učebnách 

uţívaných FIM v budově FF (na nám. Svobody 331). Děkan s touto ţádostí vyjádřil 

souhlas s tím, ţe se však objevují náznaky o poţadavku na mezifakultní proplácení 

vzájemného vyuţívání učeben. Bude proto nutné v této souvislosti vyřešit otázku statusu 

učeben FF, resp. jednotného fondu učeben UHK.  

Děkan FF UHK dále sdělil, ţe do 2 let bude spuštěn společný informační systém pro 

všechny fakulty, ţe bude jednotný fond učeben. Děkanát se bude zabývat tím, jak by 

mohl ovlivnit vývoj informačního systému univerzity.  

 

Ad bod 9 Různé         

 

a) Pan docent Tichý předloţil senátu dokumentaci týkající se Archeoparku Všestary. 

Záměr AS FF UHK vzal na vědomí bez připomínek.   

b) Paní doktorka Springerová upozornila na opětovné otevření problematiky tzv. Bílé 

knihy terciárního vzdělávání a informovala o plánovaném setkání platformy Pro 

vzdělanost. Senátoři se v diskusi shodli, ţe další setkání bude vhodné uspořádat 

na nějaké další zainteresované fakultě v ČR. 

  

Závěrečné usnesení 

  

AS FF UHK vzal na vědomí schválení protokolu volební komise k výsledkům 

voleb do SK AS FF UHK, zprávu o činnosti AS FF UHK za uplynulé období a 

zprávu o činnosti předsednictva AS FF UHK v období po rozpuštění SK AS FF 

UHK. Dále proběhla volba předsednictva AS FF ve složení předsedkyně dr. 

Springerová, místopředsedové dr. Joukl a kolega Munzar za SK AS FF a AS FF 

UHK projednal problematiku rozvrhování na katedře archeologie, resp. na FF 

UHK. 

AS FF UHK na svém zasedání schválil výnos o harmonogramu a pravidlech 

přijímacího řízení pro AR 2010/11 a nové znění Statutu FF UHK. 

 

Hlasování bylo veřejné a proběhlo s těmito výsledky. 

 

 

Studentská komora: 

 

4 hlasy pro    0 hlasů proti   0 se zdržel 

 

 

Zaměstnanecká komora: 

 

5 hlasů pro    0 hlasy proti   0  se zdržel     

  

Paní Dr. Springerová konstatovala, že závěrečné usnesení bylo přijato a 

ukončila 24. zasedání AS FF UHK.  

 

           Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D. 

       Předsedkyně AS FF UHK 

 

Zapsala: Eva Šlesingerová 


